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Zapytanie 

 

w sprawie: przejść dla pieszych na ul. Świtezianki przy ul. Wiankowej 

 

 

W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem dlaczego na ul. Świtezianki przy ul. 

Wiankowej są dwa przejścia dla pieszych z czego jedno prawidłowo oznakowane i zbudowane, a 

drugie nie ma dojść i znaków pionowych?   

 

 

W załączeniu 

- zdjęcie 

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


